
ONZE STANDPUNTEN

We willen Wachtebeke op de kaart zetten als 
een landelijke en mooie gemeente en uitbouwen 

tot een hedendaagse en sociale gemeenschap waar 
het vandaag en morgen goed en veilig is om te wonen.

Om dit waar te maken willen we, binnen een gezond financieel 
kader en gebruik makend van de hedendaagse technologische 

middelen, vanuit een duidelijke langetermijnvisie, zorgen 
voor een correcte en kwaliteitsvolle dienstverlening 

voor alle inwoners.



De werken op Ramons-
hoek-Overslag zijn volop aan 
de gang. Een nieuw wegdek 
met aandacht voor de veilig-
heid van de fietsers moet een 
comfortabele verbinding op-
leveren tussen Overslag en het 
centrum. Door deze werken zal 
er ook een einde komen aan 
de wateroverlast. Alle wonin-
gen in de buurt zullen aange-
sloten worden op de waterzui-
vering op Overslagdijk.

In het Noorden van onze 
gemeente is de bereik-
baarheid voor spoeddien-
sten soms niet afdoende en 
daarom zouden we graag 
willen dat de Brandweer 
van Zone Centrum een stal-
plaats voor ambulances in 
onze gemeente zou neer-
poten.

Onze bestuursleden hebben opnieuw een ambiti-
eus programma op de plank gelegd voor de ko-
mende zes jaar. Samen met de andere kandidaten 
wil ik graag dit programma realiseren. Een team 
met een gezonde mix van ervaren rotten en gedre-
ven nieuwkomers staan te popelen om de komen-
de zes jaar het verschil te maken, voor u en voor 
Wachtebeke!

Het volledige programma is terug te vinden op 
www.wabeke.be!

Gewoon doen!



Een grotere bevolking 
wil ook zeggen meer 
kinderen, en bijgevolg 
meer nood aan voor- 
of naschoolse kinder-
opvang. Indien blijkt 
dat onze huidige ca-
paciteit niet voldoen-
de is, moet er een uit-
breiding/vernieuwing 
komen, dit kan even-
tueel in samenspraak 
met andere publieke 
of private partners.

Wachtebeke geeft het goede voorbeeld wat betreft sociale huur- en koopwoningen. 
Ondanks het grote aanbod overtreft de vraag naar dit type woningen het aanbod 
nog steeds en daarom komen er in de Groenstraat nieuwe sociale koopwoningen op 
de markt.

De gemeente heeft 
het stuk bouwgrond 
naast de tennisplei-
nen gekocht. Naast 
een uitbreiding van de 
parking voor de tennis, 
zouden we graag nog 
enkele extra woningen 
op de markt brengen.

Qua realisaties is dit fietspad zeker één van 
de voltreffers van de afgelopen jaren. Het pad 
wordt zeer frequent gebruikt en is een echt suc-
cesverhaal. Het verder doortrekken ervan naar 
Zelzate zal de populariteit enkel nog doen toe-
nemen.



OPEN VLD WIL WACHTEBEKE OP DE KAART ZETTEN 
ALS EEN LANDELIJKE EN MOOIE GEMEENTE

Wij prijzen ons gelukkig dat Wachtebeke over heel wat open ruimte en mooie na-
tuur beschikt want dit creëert een waaier aan opportuniteiten voor inrichting van 
sportterreinen, vrijetijdsactiviteiten en toerisme. En deze opportuniteiten wil Open 
VLD Wachtebeke verder benutten! Zo hebben wij in het verleden samen met Toe-
risme Waasland reeds ingezet op wat belangrijk is in onze gemeente: het groen 
landschap en het sociaal gebeuren. In samenwerking met Comeet werd onze 
Reuzin Steefe Speeke nieuw leven in-
geblazen en werden er tien locaties 
in de verf gezet door middel van een 
erfgoedbord.

Wij willen enthousiast verder gaan op 
de ingeslagen weg maar uiteraard 
mag het uitbouwen van de sterke 
punten niet ten koste gaan van an-
dere belangrijke aspecten. Open VLD 
Wachtebeke wil sowieso een pak 
meer aandacht voor een aangena-
me openbare ruimte en een fraaie omgeving omdat deze bijdragen aan een 
OPEN samenleving, waarin iedereen kan meedoen. Het plein in Overslag is een 
voorbeeld van een plek die dringend nood heeft aan een make-over. Orde en 
netheid zijn van groot belang en we blijven dus zeker inzetten op het bestrijden 
van storend zwerfvuil en sluikstorten o.a. door het plaatsen van camera’s.

Waar mogelijk willen we bloe-
men of bloeiende struiken 
voorzien en deze uiteraard ook 
onderhouden. Woekeren de 
wilde bloemensoorten zoals de 
Japanse duizendpoot moeten 
in toom gehouden worden, 
overhangende takken op tijd 
gesnoeid en opgeruimd en de 
talrijke her en der verspreide 
vervuilde borden moeten drin-

gend schoongemaakt worden. Aangezien wij trots zijn op onze steeds mooier 
wordende gemeente willen we er graag de aandacht van bezoekers op trekken 
door het plaatsen van gele borden aan de gemeentegrenzen. Bermen, grachten 
en private waterlopen moeten beter onderhouden worden en het herstel van de 
landbouwwegen verder gezet. Wij willen onze inwoners ook beter informeren over 
het krijgen van subsidies om wilgen te knotten, hagen te planten enzoverder...



De dorpskern kan zeker een pak aangenamer door in te zetten op een even-
wichtig uitgebouwde gemeentelijke infrastructuur. Het gemeentelijk patrimonium 
verdient het om op punt gesteld 
te worden. Voorbeelden te over: 
zaal De Zwarte Ruiter, jeugd-
huis ‘t Kasseiken, het Gemeen-
tehuis, het cultuurhuis Safarken, 
de gebouwen van de technische 
dienst, sport en jeugdlokalen, 
het OCMW, enz. Hierbij moet re-
kening gehouden worden met 
de nieuwe inzichten rond klimaat 
en duurzaam bouwen en oplos-
singen die de energiebesparing 
van de gebouwen verbeteren en 
de CO2 uitstoot reduceren.

WACHTEBEKE MOET UITGEBOUWD WORDEN 
TOT EEN HEDENDAAGSE EN SOCIALE GEMEENSCHAP

Bouwen aan kinderopvang is investeren in de toe-
komst. Door de groei van onze gemeente moet het 
aanbod vergroot worden. En dan denken we aan 
kinderopvang in de ruime zin van het woord: voor-
en naschoolse opvang en opvang tijdens vakanties 
en de goede samenwerking tussen de diensten ver-
der uitbouwen. 

Ons bestaande woonzorgcentrum zal wanneer het 
afgeschreven is in 2028 niet meer voldoen aan de 
vereisten. Een nieuw rusthuis kost handenvol geld 
terwijl we maar 8000 inwoners hebben in Wachte-
beke.

We zijn ervan overtuigd dat een lokaal bestuur met 
visie en met degelijke zorg op maat een grote impact kan hebben op de levens-
kwaliteit van mensen. Het is tijd om de noden van onze toekomstige ouderen in 
kaart te brengen. De mantel ‘thuiszorg’ dekt veel aspecten van hulpverlening. Het 
aanbieden van deze zorg zullen wij stimule-
ren en de kwaliteit ervan bewaken. Het is ook 
erg belangrijk dat het aanbod goed ge-
communiceerd wordt. We willen ook gerich-
tere sociale acties organiseren en de weinig 
succesvolle uit het verleden afbouwen.



Wij hebben niet de pretentie dat we alle wijsheid zelf in pacht hebben en daarom 
is periodiek lokaal overleg met professionele zorgverstrekkers en welzijnsdiensten 
een noodzaak. Een goede samenwerking en afstemming met deze mensen zal 
zorgen voor een samenhangend lokaal sociaal beleid met aandacht voor ge-
zondheid. Zo kunnen er gezondheidsprojecten op poten gezet worden die de 
solidariteit tussen de verschillende generaties bevorderen en de gezondheids-
vaardigheden van Wachtebekenaren met zorgnoden versterken zodat ze meer 
zelfstandig en bewuster gezonde keuzes kunnen maken.

Leefloners willen we activeren en waar mogelijk vrijwilligerswerk laten doen. Er zijn 
bv. mensen nodig die zich inzetten om asielzoekers en vluchtelingen te helpen 
een nieuw leven op te bouwen. We willen niet alleen vrijwilligersinitiatieven in de 
kijker plaatsen, maar ze ook belonen. Door de enorme veelzijdigheid van deze 
initiatieven te tonen, willen we ook anderen inspireren.

We hebben nog meer deskundigheid in de sociale dienst nodig! Want er is meer 
dan alleen financiële nood. Bijvoorbeeld preventieve gezondheidsmaatregelen 
treffen en gevallen van onderbescherming proactief opsporen en ze verhelpen. 
In de mate van het mogelijke dienen ‘rechten’ automatisch aan de mensen te 
worden toegekend.

Kinderarmoede moet verder bestreden worden. Hiervoor willen wij steun verlenen 
aan concrete, lokale projecten die zo dicht mogelijk aansluiten bij de noden van 
de bevolking. Ze kunnen betrekking hebben op diverse domeinen zoals voeding, 
drinkwater, energie, rechten, kleding, een woning, levensomstandigheden, ge-
zondheidszorg, onderwijs, vrijetijdsbesteding, het culturele en sociale leven.
Het ondernemersklimaat is aan verbetering toe in onze gemeente en de lokale 
economie en tewerkstelling moet gestimuleerd worden door het benutten van 
allerlei opportuniteiten. Een concreet voorbeeld is het uitbreiden van de lokale 
adviesraad die vandaag focust op de middenstand naar alle zelfstandigen en 
vrije beroepen. Een ander voorbeeld is het vermijden van het heffen van lokale 



taksen op zelfstandige aktiviteiten. Baanwinkels willen wij ontmoedigen en lo-
kale initiatieven om wonen en winkelen in de dorpskern opnieuw aantrekkelijk te 
maken willen wij stimuleren. En naadloos aansluitend bij ons ‘landelijk’ thema wil-
len wij graag onze bioboeren in de kijker zetten alsook de diverse lokale hoeve-  
en andere produkten zoals brood, honing, bier, melk, appelsap... In het algemeen 
is een nauwe betrokkenheid van lokale handelaars en inwoners een must om ons 
kernversterkingsbeleid te doen slagen.

EN EEN GEMEENTE WAAR HET VANDAAG EN MORGEN 
GOED EN VEILIG IS OM TE WONEN ...

Het is pas echt goed leven als de omgeving veilig is. We willen inzetten op maxi-
male veiligheid voor onze inwoners. En dat reikt ver! Van valveilige stoepen over 
veilig verkeer tot het voorkomen van overlast door alcohol en drugsmisbruik. Als 
onze burgers zich veilig voelen, verbetert hun welzijn. Tegelijk gaat de sociale 
samenhang erop vooruit en het buurtgevoel wordt versterkt. Veilige wijken ont-
staan enkel wanneer preventie en handhaving optimaal op elkaar afgestemd 
zijn, doordacht en op lange termijn.

Als Open VLD Wachtebeke zetten wij in op een preventieve aanpak om onvei-
ligheid, overlast en criminaliteit te doen dalen. Hiervoor 
denken wij aan een ganse reeks maatregelen: installatie 
van camera’s op openbare plaatsen met een verhoogd 
risico op misbruik van alcolhol en drugs, ANPR camera’s, 
beter onderhoud van de publieke ruimte, de installatie 
van een drugpreventiepunt in samenwerking met de 
politie en een actief beleid - met ondersteuning en be-
scherming van hulpverleners - rond probleemgroepen 
zoals hangjongeren en druggebruikers. Een klein voor-
beeld hiervan is het geven van plaatsverbod aan ver-
oorzakers van overlast.

We moeten de kansen van onze specifieke geografische 
ligging optimaal benutten. Mobiliteit en verkeersveilig-
heid zijn de dag van vandaag een heikel punt. Om ie-
dereen vlot naar zijn bestemming te leiden is een goede 
bewegwijzering een strikte noodzaak. In de mate van 
het mogelijke dient het doorgaand vrachtverkeer uit het centrum geweerd te 
worden. Op de lokale wegen past het doorgaand verkeer zich aan het leven op 
straat aan en niet omgekeerd.

Open VLD Wachtebeke wil in elke woonwijk het zone 30-regime. Dit betekent dat 
sluiproutes door woonwijken onaantrekkelijk gemaakt worden, dat de geluids-
overlast vanwege auto’s vermindert en dat traag rijdende auto’s veel minder fijn 



stof uitstoten. Dit in functie van meer verkeersveiligheid zodat kinderen, ouders en 
passanten de straat opnieuw als speel-, beweeg- en ontmoetingsruimte kunnen 
gebruiken. Wij zetten ook in op een kwaliteitsvolle infrastructuur voor voetgangers 
en fietsers: een veilig fietsnetwerk en loopzones zonder gevaren. Open VLD wil de 
stratenconnectiviteit voor fietsers en voetgangers verhogen waardoor mensen 
meer fietsen en te voet gaan en voor korte afstanden geneigd zijn om minder de 
auto te nemen. Dit kan bijvoorbeeld door te zorgen voor doorsteken en het her-
opwaarderen van trage wegen en door extra aandacht te besteden aan punten 
waar veelvuldig wordt overgestoken om te bevorderen dat kinderen en mensen 
die moeilijk te been zijn zelfstandig over straat kunnen gaan. We willen zoeken 
naar geïntegreerde oplossingen voor hinderlijke milieu- en veiligheidsvraagstuk-
ken, bv geluidsschermen. We willen inzetten op betaalbaar ‘marktconform’ wo-
nen door het aansnijden van nieuw woonuitbreidingsgebied in de zone Molen-
straat-Stationsstraat-Molenhoek.

Bij elke (her)inrichting van de publieke ruimte moet er aandacht zijn voor voldoen-
de groen, speelkansen voor kinderen, veiligheid en ontmoetingsgelegenheid voor 
verschillende generaties. Zeker in buurten en wijken met meer kwetsbare inwoners 
komt het erop aan om de sociale cohesie en het mentale en fysieke welbevinden 
te bevorderen.

We willen inzetten op een gezonde gemeente door actieve sensibilisatie rond de 
bevolkingsonderzoeken van de overheid naar borstkanker, dikkedarmkanker en 
baarmoederhalskanker en door de gemeentelijke campagnes te blijven onder-
steunen. Wij willen actief inzetten op Vlaamse sensibiliseringscampagnes zoals 
de Vaccinatieweek, Werelddag tegen tabak, Tournée Minérale, rond meer bewe-
gen en door in te zetten op de geestelijke gezondheidszorg van onze bevolking 
en het bestrijden van verslavingsproblematiek.

We willen het aanbod van naschoolse kinderopvang, sportkampen en jeugd-
kampen verder uitbreiden en de jeugdbewegingen ondersteunen.



WE WILLEN EEN GEZOND FINANCIEEL KADER 
ZONDER LASTENVERHOGING

Met enige trots kunnen we wel zeggen dat Open VLD Wachtebeke er de afgelo-
pen jaren voor gezorgd heeft dat onze gemeente financieel gezond is. Getuige 
hiervan zijn dat:

- de schuldlast van onze gemeente bijzonder laag is;
- uitgaven en inkomsten in evenwicht zijn;
- er een groot pak subsidies verkregen werd om nodige investeringen te doen; 
- de gemeente nog steeds over een mooie spaarpot beschikt.

Open VLD Wachtebeke wil de ingeslagen weg verder zetten gezien een gezond 
financieel kader uiteraard het noodzakelijk uitgangspunt is voor het realiseren 
van de ambities. Pas als de zaken financieel op orde zijn is er de ruimte om te 
investeren in noodzakelijke veranderingen. Open VLD Wachtebeke staat dan ook 
garant voor een financieel gezonde gemeente.
We steken niet onder stoelen of banken dat het de komende jaren een uitdaging 
wordt om onze gemeentefinanciën gezond te houden. De overheid schuift de ge-
meentes steeds meer taken toe, wat er toe leidt dat we steeds hoger opgeleid 
personeel dienen aan te werven maar dit mondt ook uit in een hoger kostenplaatje.

Ondanks de uitdagingen wil Open VLD Wachtebeke de financiën gezond houden 
op basis van de principes die wij in de voorbije jaren ook hebben toegepast na-
melijk: effectief en kostefficiënt organiseren, spaarzaam begroten, dat wil zeggen 
erover waken dat nieuwe beleidsinitiatieven BINNEN het begrotingskader gere-
aliseerd worden en GERICHT investeren in de nieuwe taken die op ons afkomen.

Sowieso wordt elke euro driemaal omgedraaid alvorens deze uit te geven en 
we zouden Open VLD Wachtebeke niet zijn mochten we niet alles doen om een 
verhoging van de gemeentelijke belastingen te vermijden. Maar we hebben ui-
teraard nog andere concrete plannen:

- we gaan inzetten op een doorgedreven samenwerking met intercommunales 
en buurgemeenten om kosten te besparen of voor een efficiëntere werking

- we maken maximaal gebruik van 
subsidies voor de realisatie van al-
lerlei projecten en hierbij denken we 
vooral aan de geplande openba-
re werken. De subsidies gaan ons 
helpen om onze leningslast binnen 
aanvaardbare perken te houden

- we houden de gemeentelijke over-
drachten onder controle

- de huidige reglementen en bijhoren-
de budgetten moeten geëvalueerd 
en bijgestuurd worden op basis van 
onze nieuwe doelstellingen



- we hebben hierboven al vermeld dat ons hoger opgeleid personeel ook 
duurder is en het is zo dat ondertussen personeels- en werkingsuitgaven 
goed zijn voor meer dan de helft van de totale uitgaven, daarom is het van 
het allergrootste belang om in te zetten op een slanke maar efficiënte ad-
ministratie. Het spreekt voor zich dat dit cruciaal is om onze gemeentelijke 
financiën gezond te houden.

WE WILLEN GEBRUIK MAKEN VAN DE HEDENDAAGSE 
TECHNOLOGISCHE MIDDELEN EN WERKEN VANUIT 

EEN DUIDELIJKE LANGETERMIJNVISIE.

Investeren in welvaart, leefmilieu en een betrouwbare energievoorziening tegen 
stabiele prijzen zijn de kerndrijfveer van onze langtermijnvisie die de opeenvol-
gende legislaturen overstijgt.
Hernieuwbare energie vraagt ‘out of the box’ denken met oog voor alle innova-
ties die op ons af komen. Beter een goede oplossing voor de lange termijn dan 
snel beslissen op basis van verzoeken door energiemaatschappijen.

WE WILLEN ZORGEN VOOR EEN KWALITEITSVOLLE EN 
CORRECTE DIENSTVERLENING VOOR ALLE INWONERS...

Een correcte dienstverlening voor iedere burger is belangrijk en externe commu-
nicatie moet ervoor zorgen dat de gemeente bij haar bewoners zichtbaar wordt 
en uitstraling krijgt. We streven naar een modern dienstverleningscentrum met 
een centraal loket voor alle gemeentelijke diensten – gemeente, OCMW en Cul-
tuurhuis (front en back-office systeem) - en een verdere uitbouw van het e-loket. 
Het verenigingsleven en de wijkwerking zijn belangrijk om tot een echte gemeen-
schap te komen. Een uitgebreid netwerk van ondersteunende faciliteiten voor 
verenigingen is dan ook een must. Streven naar uniformiteit en vereenvoudiging 
in al de reglementen is ook een werkpunt.



EEN GOEDE VERSTANDHOUDING TUSSEN BESTUURDERS 
EN MEDEWERKERS STAAT HIERBIJ CENTRAAL.

De beleidslijnen van het gemeentebestuur worden door de mandatarissen uitge-
tekend en door het personeel tot uitvoering gebracht. Iedereen is op zijn plaats 
verantwoordelijk voor een gedeelte van de goede werking van de gemeente. 
Vertrouwen geven en krijgen is op alle niveaus belangrijk. Eerlijkheid, loyauteit en 
collegialiteit zijn belangrijke waarden.
Open VLD Wachtebeke wil een modern personeelsbeleid. Wij hechten belang 
aan het werken met personeel dat goed opgeleid is, dat een groot verantwoor-
delijkheidsgevoel heeft en sterk gemotiveerd en betrokken is.

Onze aandacht gaat uit naar:
- een efficiënt selectie- en aanwervingsbeleid waarbij nieuwe aanwervingen 

zoveel mogelijk gekozen wordt voor contractuele functies en waar aanwer-
vingen gebeuren volgens geobjectiveerde procedures, met externe juryleden

- groeikansen voor de medewerkers op basis van evaluatie van hun functione-
ring gekoppeld aan vorming en opleiding

- een goede balans tussen vrije tijd en arbeidstijd voor de medewerkers
- promotiekansen voor gemotiveerde personeelsleden (horizontaal en verti-

caal)

Het doel van een modern en efficiënt personeelsbeleid- en beheer is niet alleen 
kostenbesparend, garandeert ook een kwaliteitsvolle dienstverlening voor de in-
woners van onze gemeente. Onze inwoners moeten kunnen rekenen op heldere 
informatie, op ruime openingstijden van de gemeentelijke diensten, op een een-
voudige toegang via een één-loketsysteem en op een snelle behandeling van al 
hun aanvragen.

OPENBARE VERLICHTING 

Reeds enkele jaren wordt er geëxperimenteerd met de openbare verlichting. Op 
sommige plaatsen worden de lampen ’s nachts gedoofd, deels-gedoofd of ge-
dimd. Het is een gevoelig thema dat regelmatig op onbegrip stuit. Enerzijds is er 



de zorg om de (verkeers)veiligheid, anderzijds de zorg voor het milieu. Onze partij 
is voorstander om een plan uit te werken om de brandregimes van de straatlam-
pen te verfijnen en meer gepast af te stemmen op wat de buurt vraagt. Hiervoor 
is een investering nodig in nieuwe armaturen. Het grootste deel van het verlich-
tingsnet is performant, maar zeker niet uitgerust met de modernste, energiezui-
nige technieken. Ons voorstel is om een gefaseerd meerjarenplan uit te rollen om 
de gemeenteverlichting te moderniseren zodat het energiezuinig,  milieuvriende-
lijk en toch voldoet aan de wensen van de inwoners.

ONZE KINDEREN ZIJN ONZE TOEKOMST!
Opvang is de dag van vandaag een hot item en belangrijk item.
Samen met de vrijetijdsdiensten en onze BKO wordt er elk jaar naarstig gewerkt 
aan het zomeraanbod. Elk jaar worden de probleemperiodes aangepakt en 
worden er bijkomende alternatieven aangeboden. Het zou logisch kunnen zijn 
dat een kind zou kunnen kiezen naar welk soort opvang hij/zij kan gaan in de 
vakantie, daar moet een aangepast aanbod voor zijn.
In het verleden was er enkel het aanbod van de Buitenschoolse Kinderopvang  
’t Meykevertje en onze 1-week sportkampen (één in juli en één in augustus). Op dit 
ogenblik is het aanbod uitgebreid tot:

• het aanbod van de Buitenschoolse Kinderopvang ’t Meykevertje
• een alternatieve ochtendopvang, het Zomerhuis
• het Speelplein Speelabeke
• 1 week sportkamp in juli
• 1 week crea-kamp in juli
• 1 week sportkamp in augustus
• 2 x 1 week creakamp in augustus
• 1 week een kamp met Logopraxis
• Nog een aantal losse dagen, zoals de avonturendag in augustus.

Mocht dit aanbod nog steeds niet voldoen aan de noden, kan dit verder uitge-
breid worden.



De begraafplaats op 
Molenhoek is zeer on-
derhoudsintensief sinds 
er geen pesticiden meer 
mogen gebruikt worden. 
We hebben reeds een 
nieuw plan van aanleg 
wat de komende jaren 
gefaseerd uitgevoerd zal 
worden. Het plan zal zorg 
dragen voor een serene 
sfeer en een ecologisch 
beheer.

De plannen voor de aanleg van een nieuwe ro-
tonde op de Kennedylaan zijn goedgekeurd 
door de Vlaamse regering. Om het verkeer op de 
OCAS-rotonde te ontlasten zal onder andere een 
bijkomend rondpunt aangelegd worden ten zui-
den van de hoofdingang van ArcelorMittal. Zo zal 
er een aparte afslag zijn die enkel bestemd is voor 
verkeer van/naar Wachtebeke en ArcelorMittal. 
Fietsers krijgen een ondertunneling. Het minpunt is 
wel dat deze werkzaamheden slechts ten vroeg-
ste zullen aanvatten in 2021. De nieuwe plannen 
houden rekening met de mogelijke komst van de 
spoorlijn naar Gent voor personenvervoer, van 
een concrete realisatie is -spijtig genoeg- nog 
geen sprake bij de Vlaamse regering.

De huidige beleidsploeg heeft 
een plan goedgekeurd om de 
sportterreinen gelegen in de 
Stationsstraat uit te breiden. De 
voetbalploeg kent een steeds 
stijgend aantal leden en heeft 
nood aan uitbreiding en ook 
de plaatselijke ruitervereniging 
krijgt een plaats op de site. 
Daarnaast zal er nog ruimte 
over zijn om andere sportacco-
modaties aan te leggen, bv. een 
publiek toegankelijke fit-o-me-
ter. We hopen dit sportpark in 
de komende jaren te realiseren.



We willen het Stationsplein 
omtoveren tot een groene 
oase, een speelplaats voor 
de buurt en rustplaats voor 
passerende fietsers. On-
danks het feit dat we hiervoor 
reeds een mooie subsidie in 
de wacht hebben gesleept 
blijkt de realisatie binnen het 
vooropgestelde budget niet 
evident. Dankzij een creatie-
ve aanpak zal ook dit project 
in de komende jaren gereali-
seerd worden.

Het dossier Sint-Francies-
dijk ligt nog steeds op de 
plank. Dit wegenisdossier 
heeft deze legislatuur, na 
een voorlopige herstelling, 
een lagere prioriteit ge-
kregen dan Ramonshoek. 
Tijdens de volgende legis-
latuur willen we dit dos-
sier prioriteit geven. Het is 
een vrij omvangrijk dossier 
want naast de aanleg van 
een nieuw wegdek dienen 
ook alle nutsvoorzieningen 
en rioleringen vervangen te 
worden.

Een dossier dat reeds twee decennia aan-
sleept is de aanleg  van een gescheiden 
fietspad langs de gewestweg N449. Eindelijk, 
na een reeks Kafkaiaanse toestanden, ligt er 
een plan op tafel.  Op dit ogenblik buigt de 
provinciale omgevingsambtenaar zich over 
de adviezen en bezwaren die zijn ingediend 
tijdens het openbaar onderzoek. De depu-
tatie Oost-Vlaanderen zal het eindoordeel 
vellen. We hopen er ten stelligste op dat we 
snel tot aanleg kunnen overgaan, al kan dit 
ten vroegste tijdens de eerste helft van 2019. 
De voorbereidende werken, onder andere 
de aansluiting op de riolering, zijn inmiddels 
bijna achter de rug.



De ijzel- en sneeuwbestrijding in 
de winter blijft onze aandacht 
vragen. Afgelopen winter was 
misschien uitzonderlijk zwaar 
doch ook op deze omstandig-
heden moeten we ons nog beter 
voorbereiden. Het vrijhouden van 
de veel gebruikte fietspaden is 
ook essentieel.

Vanaf 2019 gaan de dien-
sten van de gemeente en 
het OCWM fuseren om de 
dienstverlening naar de be-
volking te verbeteren. Om 
alle administratieve dien-
sten in het bestaande ge-
bouw onder te brengen is er 
vandaag te weinig plaats. 
We zoeken een creatieve 
oplossing, mede door de 
aankoop van de aanliggen-
de frituur, om alle diensten 
onder één dak te brengen.

Open VLD sneukelt op 30 september
Een gezellige en kindvriendelijke gezinsfiet-
stocht van 27 km, doorspekt met lekkere 
hapjes en volksspelen. We verzamelen om 
10u30 op Overslagdijk 62a. Daar kan u even-
tueel uw auto parkeren. Deelname is €10 per 
persoon, overschrijven t/m 25 september op BE61 6528 3840 3317.

Inschrijven kan u bij:
Evie Wuytack: eviewuytack@gmail.com  0476 22 18 89 of
Jürgen Van Den Abeele: jurgen.vda1@telenet.be  0498 42 11 81
We zien jullie graag talrijk aanwezig op zondag 30 september!
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1 Piet Penneman

2 Evie Wuytack

3 Eddy Heirwegh

4 Linda Van Himme

5 Jan Vervaet

6 Hilde De Clercq

7 Wim Vanpuyvelde

8 Tess Meert

9 Ruben Polfliet

10 Veerle Philips

11 Eric Van Himme

12 Anneleen Vandevyver

13 Jurgen Van den Abeele

14 Brigitte Guldstrand

15 Ward Geers

16 Annie De Bruyne

17 Lucien De Block

18 Cindy Haaze

19 Frederik Braeckman

Gewoon doen! www.wabeke.beV
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